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Representant Vara deltok 

Preben Thomassen frå 1.VGS  

Maria Stevnebø Rye frå 2.VGS  

Sander Lunde frå 9A  

Denis Dudsjenko 8B  

 Kristine Tangedal  

 Sofie Marøy 

 
 
Møteleiar: Leiar Alexander Øglend   Ordstyrer: Susanne Sævdal Bere 
Møtte frå administrasjonen: Ungdomskoordinator Katarina Birkeland, kommunalsjef for oppvekst 
Olaf Hella 
 

 

 

 

Emilie Haukeland frå 8 A Marte Vågenes Solheim Frå 1.VGS 

Steffen Vestheim Sævdal frå 2.VGS Kamila Brzostowicz frå 1.VGS 

Frøya Soltveit Gabriell frå 8C Alexander Øglend frå 2.VGS 

Elise Skråmestø frå 9 B Joakim Hjønnevåg frå 2.VGS 

Daniel Gjelsvik Kaland frå 10 A Rebecca Sætre 2.VGS 

Mathias Sævdal Bere frå 10 B Susanne Sævdal Bere frå 3.VGS 

Jakub Stasiak frå 10 C  
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Sakliste: 

10/18: Godkjenning av innkallinga og referat 

Innkallinga og referat vart godkjent.  

 

11/18: Forbetre busstilbodet i kommunen 

- Skyssgruppa har sendt ein e-post til skyss der dei har tatt opp ulike ting dei vil endra på. Dei 

arbeider vidare med saken. 

 

12/18: Uttalelse om nedlegging av tannklinikken 

- Sofie og Jakub har skrevet ein uttalelse om nedlegginga av tannklinikken. Den vert sendt til 

Hordaland fylkeskommune og til avisene.  

 

13/18: Avslutning av ungdomsrådet 

Ungdomsrådet bestemmer at det skal arrangeres avslutning måndag 18.juni. Representantar 

Susanne Sævdal Bere, Marte Vågenes, Emilie Haukeland og Elise Skråmestø arbeider vidare med 

avslutninga.  

14/18: Deltaking av representantar på møter 

- Ungdomsrådet tar opp deltaking av representantar på møte og motivasjon.  

Når representantar har sagt ja til å sitte i eit ungdomsråd, så har dei valt å sitte i ein eller to 

år. Dette gjer at ein ikkje kan trekke seg i løpet av året. Ein representant har valt å ikkje møte 

opp dei siste 6 månadene. Leiar og kontaktperson får ikkje kontakt med representanten. 

Ungdomsrådet ynskjer å ta personen ut av ungdomsrådet. Det vil bli ført på alle dokument 

dette året at representanten ikkje har deltatt på møter. Sidan representanten har vert med i 

ungdomsrådet i fleire år, er 17 år og har god kjennskap til vedtektene bestemmer 

ungdomsrådet at visst representanten ynskjer dokumentasjon på å ha sittet i ungdomsrådet, 

så vert det også tatt med situasjonen som har oppstått og korleis den vart handtert av 

representanten. 

 

15/18: Tilstandsrapport for grunnskulane 

- Kommunalsjef for oppvekst Olaf Hella haldt innlegg om resultata frå dei ulike undersøkingar 

skulane på Radøy har hatt. Han har også hatt presentasjonen for politikarane. Det vert tatt 

opp  ulike tema som nasjonale prøvar, kartleggingsprøve, eksamen og standpunkt. Dette for 

at ein skal finne ut kva skulen skal jobbe meir med, og kva som er bra. Ein får også 

samanlikne skulane i Radøy med nasjonalt snitt.  
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Olaf går igjennom snitta på dei nasjonale prøvane. Dette for å vise korleis elevane ligg ann i 

forhold til nasjonale snitt. Desse resultata kan vere med på å påverke utviklinga til elevane i 

forhold til miljø, trivsel, læring osv. 

 

Det vert også lagt fram mål som Radøy skal jobbe mot dei neste åra. For å nå desse måla så 

må læremåtane endrast, og motivasjonen til elevane må bli sterkare. Steffen Vestheim 

Sævdal  meiner ein må auke motivasjon for å få meir innsats og trivsel. Dette er 

kommunalsjefen einig i. 

 

Meir Lesing/språk, læringsmiljø og ny rammplan/læreplan er nokre tiltak som skal til for å 

auke lesehatigheita og språket til elevane.  Resultata som skulen får må lærarane sjå på og 

vurdere. Dette fordi at det er lærarane som skal undervise elevane, og det er deira ansvar for 

at elevane skal lære. 

 

 

16/18: Klesvika 

- Denne saka blir flytta til neste møte. 

17/18: Ymse 

Kommunestyremøte 

Mathias Sævdal Bere og Jakub Stasiak informerar om saker som vart diskutert på 

kommunestyremøte.  

- Innføre fleire pedagogar i barnehagen.   

- Tilstandsrapport i skulane.  

 

Flytting av tacodialogen 

- Tacodialogen vert flytta til haust og saken vert sendt vidare til fellesnemnde i Alver.  

Prosessen med Alver kommune 

- Det har blitt satt saman eit fellesnemnd som skal jobbe vidare med Alver kommune. Dei har ikkje 

hatt noko møter sidan sist ungdomsrådmøte. Informasjon frå fellesnemnde om vidare prosess vert 

tatt opp på møte i juni.  

17.mai taler 

Leiar spør om nokon av ungdomsrådrepresentantane ynskjer å holde appellar på 17-mai. Ordføraren 

har ynskje om at representantar skal holde taler. Steffen Vestheim Sævdal fortell litt om kva dette 

går ut på. Daniel Gjelsvik Kaland ynskjer å halde appell på kyrkja på Manger ved kransenedlegging. 

Marte Vågenes Solheim skal vere konferansier under nedlegginga på Kvalheim og synge.  
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Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

 

 

 

Mottakarar:    
Alexander Øglend    
Daniel Gjelsvik Kaland    
Denis Dudsjenko    
Elise Skråmestø    
Emilie Haukeland    
Frøya Soltveit Gabrielli    
Jakub Stasiak    
Joakim Hjønnevåg    
Kamila Brzostowicz    
Kristine Rosenlund Tangedal    
Maria Stevnebø Rye    
Marte Vågenes Solheim    
Mathias Sævdal bere    
Preben Thomassen    
Rebecca Sætre    
Sander Lunde    
Sofie Marøy    
Steffen Vestheim Sævdal    
Susanne Sævdal Bere    
 

 


